
Zápisnica 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zo dňa  18.apríla  2019 

_________________________________________________________________________ 
 
 
Prítomní:  
 
Podľa priloženej  prezenčnej  listiny 
 
R o k o v a n i e : 
 
 
 
   Rokovanie mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zvolal primátor mesta  v zmysle  § 12 ods. 
1 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov. Pán primátor konštatoval, 
že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a schôdzka je uznášaniaschopná. Program 
rokovania bol navrhnutý nasledovne: 
 
 

1) Otvorenie 
2) Voľba návrhovej komisie 
3) Interpelácie poslancov 
4) Vyhodnotenie návrhov podaných komisiami MZ 
5) Návrh na  úpravu rozpočtu mesta  
6) Výročná správa  za rok 2018 - Nezábudka, n.o. 
7) Návrh  VZN  mesta Fiľakovo č.1/2019....- zmena 
8) Požiarny poriadok mesta Fiľakovo 
9) Majetkovoprávne záležitosti 
10) Aktuálne záležitosti mesta  
11) Diskusia  
12) Záver 

 
Poslanci MZ schválili program dnešného rokovania jednohlasne. 
P: 11,  ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, Ing. Kerekes 
László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. Rubint Róbert, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, 
Tankina Jozef, Mgr. Visnyai Attila 

 
Za overovateľov zápisnice z dnešného rokovania primátor mesta určil nasledovných poslancov 
MZ 
 

Anderko Zoltán  a 
Ladislav Flachbart. 

 
Za členov návrhovej komisie  primátor  mesta navrhol nasledovných  poslancov MZ : 
Ing. Kerekes- predseda 
p. Tankina a p. Gallová – členovia  
Poslanci  zloženie NK  hlasovaním schválili nasledovne: 
P: 11,  ÁNO: 10 NIE: 0, ZDR.SA: 1 



ÁNO: Anderko Zoltán,  Ing. Fehér Ladislav, Gallová Csilla, Ing. Kerekes László, Mede 
Alexander, Oroszová Margita, PhDr. Rubint Róbert, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, 
Mgr. Visnyai Attila 
ZDR.SA: Flachbart Ladislav 

 
 

K bodu č. 3) Interpelácie poslancov 
 
 V úvode tohto bodu primátor mesta odpovedal na interpelácie poslancov 
z predchádzajúceho zasadnutia  MZ. Išlo o nasledovné témy: 

- Prevoz kameniva cez Železničnú ulicu.  Prebehlo aj rokovanie s prednostom stanice 
a ani on  presne nevie   ako dlho bude trvať prevoz. 

- Hlasovacie zariadenie  pre  MZ – pán zástupca uskutočnil prieskum v mestách kde 
takéto zariadenia  už fungujú. Máme vypracovanú aj ponuku na naše podmienky. Cena 
by bola od  9 do 14 tis. Eur. Je to reálne možno koncom roka. Tieto systémy by mali 
zlepšiť aj kvalitu zvuku. Bude potrebná aj zmena rokovacieho poriadku MZ. 

- Pani  prednostka sa zaoberala témou umiestnenia  platobného terminálu do KC. Banky  
ho ešte stále ponúkajú za vysoké poplatky a nie je to  pre nás  ešte stále výhodné. 

PhDr. Rubint – obrátili sa na mňa občania z bytovky na Biskupickej  1-5, nemajú pred bytovkou 
chodník. Keď sa tam rekonštruoval chodník nepočítalo sa s jeho obnovou aj tam? 
p. primátor – vtedy sme tie časti  neriešili ako chodník. 
PhDr. Rubint – kontrolovať  kanalizačné poklopy po celom meste a nahrádzať chýbajúce aspoň 
drevenými. 
p. primátor – tam, kde rekonštruujeme komunikáciu , či cestu alebo chodník, meníme aj 
poklopy. Výmena  však nie je jednoduchá. Každý  poklop má iný rozmer. 
Ing. Tóth – chýbajúce poklopy priebežne  kontrolujeme v meste, mi stále si však chýbajúci 
všimneme hneď. 
p. Szvorák – aký je stav na  úseku pracovníkov na AČ?  Na viacerých miestach v meste je 
neporiadok. 
p. primátor – je to dosť bolestivá otázka. Podmienky na realizáciu sú oveľa prísnejšie a núti nás 
to aj k reforme VPS.  Keď sme začínali mali sme  od 300 do 350 pracovníkov na AČ a teraz 
máme od  50 do 60 pracovníkov. Aj my občania  musíme byť uvedomelejší. Neodhadzovať po 
meste smeti a po svojich  zvieracích miláčikoch zbierať výkaly. 
p. Anderko -  autá na Farskej  lúke  odkedy je  upravená komunikácia chodia veľmi rýchlo. 
Bolo  by tam  osadiť retardér. 
p. zástupca – na zasadnutí KOVP sa táto otázka riešila. Navrhli  osadiť značku so  znížením 
rýchlosti. 
p. Anderko -  križovatka pri  bývalých  potravinách CBA je dosť  neprehľadná a teraz je tam 
výjazd aj  vjazd na parkovisko. 
p. primátor – pokúsime sa tam osadiť retardér. 
Ing. Kerkes -  v mete sa  teraz  ťahajú nové optické káble. Nedá sa to spojiť s rekonštrukciou 
chodníkov? 
p. primátor -  organizovali sme  k tejto téme občianske fórum. Nie je to možné. Tam kde sa 
bude zelený pás, káble budú tam. 
In. Fehér – potvrdzujem čo hovorí pán primátor. Tiež som bol na  občianskom fóre. Väčšina sa 
bude kopať v zelenom páse. 
p. Anderko -  kontajnery na separovaný zber  sa stávajú kontajnermi na komunálny odpad. 
Znehodnocujeme týmto celý systém separovaného zberu. Neviem však či sa s tým z tohto 
miesta niečo dá urobiť. 
p. primátor-  neviem ako by sa to malo riešiť. Ľudia by mali byť uvedomelejší. 



 
 
K bodu č. 4) Vyhodnotenie návrhov podaných komisiami MZ 
 

Materiál do MZ predložil zástupca primátora mesta, Mgr.  Attila  Visnyai. 
 
 

1. Komisia  výstavby, ÚP a ŽP 
- Majetkovoprávne záležitosti  

 
2. Komisia pod., RP a CR 

- Majetkovoprávne záležitosti 
 
 

3. Finančná komisia 
- Majetkovoprávne záležitosti 
- Ing. Budaiová sa vzdala členstva v komisie. Namiesto nej nastúpila  Beata 

Bakaová. 
 

4. Komisia školstvo, vzdelávanie a mládež  
- Aktuálne témy v školstve  

 
5. KOVP 

- Umiestňovanie  dopravného značenia  v meste 
- Zasadnutie  s vedením mesta -  riešenie parkovania  na ul. Trhovej  po dokončení  

Tržnice 
 

6. Komisia kultúry 
- Na zasadnutie pozvaná  riaditeľka HMF 
- Aktuálne  témy 

 
7. Komisia  zdravot. a soc. vecí 

- Zasadnutie  v Nezábudka n.o. – informácie o klientoch 
- Projekt „Zdravé komunity“  
- VZN č. 1/2019  

 
8. Komisia športu 

- Voľba  prezidenta FTC   
- Správna rada  FTC  
- Nový tréner  mužstva 

  
Poslanci  MZ  vzali  správu  o vyhodnotení komisií  MZ  na vedomie a hlasovali za ňu 
nasledovne:  
P: 12,  ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, Ing. Kerekes 
László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. Rubint Róbert, Szakó Ladislav, Mgr. 
Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, Mgr. Visnyai Attila 
 
 
 



K bodu č. 5)  Návrh na  úpravu rozpočtu mesta  
 

Materiál bol predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho predložila  
vedúca referátu ekonomiky, Bc. Erika Szabová. Poslanci MZ nemali k správe žiadne 
pripomienky. Za  prijatie hlasovali nasledovne:  
P: 12,  ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, Ing. Kerekes 
László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. Rubint Róbert, Szakó Ladislav, Mgr. 
Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, Mgr. Visnyai Attila 

 
 
K bodu č. 6) Výročná správa  za rok 2018- Nezábudka, n.o. 
 

Materiál bol predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho predložila  
riaditeľka n.o. Ing. Mária Veliká. Poslanci MZ nemali k správe žiadne pripomienky. Za  prijatie 
hlasovali nasledovne:  
P: 12,  ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, Ing. Kerekes 
László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. Rubint Róbert, Szakó Ladislav, Mgr. 
Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, Mgr. Visnyai Attila 

 
 
K bodu č. 6) VZN  mesta Fiľakovo  č. 1/2019 .... 

 
Materiál bol poslancom MZ  predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do Mz ho 

predložil vedúci odd. vnútornej  správy, JUDr. Norbert Gecso.  
p. Szvorák -  berie sa do úvahy ako sa  klientom zvyšujú dôchodky mesačne? 
Ing. Veliká – s každým  hovoríme o tomto individuálne. 
p. Szvorák – klienti a príbuzní klientov by mali podpísať, že vedia o tom, že  sa budú ceny 
zvyšovať. 
p. primátor – poprosím Vás v budúcnosti  dôvodovú správu  k VZN vypracovať  komplexnejšie. 
Za  prijatie poslanci hlasovali nasledovne:  
P: 12,  ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0, Nehlasoval : 1 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, Ing. Kerekes 
László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. Rubint Róbert, Szakó Ladislav, Tankina 
Jozef, Mgr. Visnyai Attila 
Nehlasovala: Mgr. Szvorák Zsuzsanna 
 
 
K bodu č. 7) Požiarny  poriadok  mesta Fiľakovo 
 

Písomne spracovaný materiál do  MZ predložil vedúci  odd. vnútornej správy JUDr. 
Norbert Gecso.  
p. Anderko predniesol poslancom MZ správu o preventívnej činnosti a návrh na odmeňovanie 
preventívnych hliadok.  Suma  by bola rôzna  pre podnikateľov a pre občanov. Občania 3,50 € 
a následná 2,50 €. Podnikatelia 6,00 € a následná 4,00 €. Táto činnosť je kontrolovaná. Je 
potrebné ju preukazovať, že sa vykonáva a vyplýva  to pre mesto zo zákona. 
p. Mesiarik -  väčšina ľudí nás víta, ale  sú aj takí  čo nás ani nepustia do dvora. 
p. primátor -  súhlasím s odmeňovaním, len tomu treba dať nejakú formu. 



Ing. Fehér – je potrebné občanov dopredu informovať, že takého preventívne hliadky budú  
chodiť. 
Poslanci  hlasovaním schválili Požiarny poriadok nasledovne: 
P: 12,  ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, Ing. Kerekes 
László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. Rubint Róbert, Szakó Ladislav, Mgr. 
Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, Mgr. Visnyai Attila 
 
 
 

  
K bodu č. 8) Majetkovoprávne záležitosti  
 
 Písomne spracovaný materiál do MZ predložil vedúci odd. ekonomiky a majetku mesta 
Ing. Zoltán Varga. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania. 
 

1. Thorma výrova  ks. Fiľakovo – ponuka  chodníka k odpredaju  
P: 12,  ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, Ing. Kerekes 
László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. Rubint Róbert, Szakó Ladislav, Mgr. 
Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, Mgr. Visnyai Attila 
 

2. OZ  Koháry – darovanie pamätníka pre Mesto Fiľakovo 
P: 12,  ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, Ing. Kerekes 
László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. Rubint Róbert, Szakó Ladislav, Mgr. 
Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, Mgr. Visnyai Attila 
 

3. SSD  a.s. Žilina – zmluva o zriadení vecného bremena  
P: 12,  ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, Ing. Kerekes 
László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. Rubint Róbert, Szakó Ladislav, Mgr. 
Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, Mgr. Visnyai Attila 
p. primátor – ako sa  vyriešili trafostanica  pri Klube. Treba  to vyriešiť tak. 
Ing. Varga -  pri trafostanici prijali naše  podmienky. 
p. primátor-  ako sa  to  rieši pri optických kábloch? 
Ing. Fehér – tam by sa vecné bremeno ani nemuselo zapisovať. 
 

4. ZŠ s VJM Š. Koháriho II. -  vyradenie  neupotrebiteľného majetku 
P: 12,  ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, Ing. Kerekes 
László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. Rubint Róbert, Szakó Ladislav, Mgr. 
Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, Mgr. Visnyai Attila 
 

5. Výsledok Obchodnej verejnej súťaže na predaj Gubányiho  domu  
P: 12,  ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, Ing. Kerekes 
László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. Rubint Róbert, Szakó Ladislav, Mgr. 
Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, Mgr. Visnyai Attila 
 



6. Skládka inertného odpadu 
P: 12,  ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, Ing. Kerekes 
László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. Rubint Róbert, Szakó Ladislav, Mgr. 
Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, Mgr. Visnyai Attila 

 
 

K bodu č. 9)  Aktuálne záležitosti mesta 
 

- Nová kontrolórka nastúpi od  1. júna  2019 
- Tržnica  bude  čoskoro dokončená  
- Budova Klubu  sa dorába  ku kolaudácii. 6.6. 2019 plánujem  odovzdávanie 

verejnosti 
- Rekonštrukcia priestorov ZŠ na  Farskej lúke  na  Inkluzívne vzdelávanie je 

dokončená 
- Opakovane sme vyhlásili VO na DHZ 
- Ďalšie plánované  verejné obstarávania budú na  okná na MŠ na ul. Daxnerovej 

a na  multifunkčné ihrisko 
- Rozšírenie sociálnych služieb v meste  - k TSP a KC pribudlo  právne 

poradenstvo pre sociáone slabších, ktorí majú problémy s bytovou  otázkou 
a Centrum právnej pomoci. 

- Plánujeme vyhlásiť  výberové konania  na riaditeľov 3 základných škôl, dvom 
uplynie funkčné obdobie a tretí odchádza do dôchodku. 

 
K bodu č. 10) Diskusia  
 
 Poslanci nemali žiadne témy do  dnešnej diskusie. 
 
K bodu č. 11) Záver 
 

Na záver primátor mesta poďakoval poslancom  MZ  za účasť a zasadnutie  mestského  
zastupiteľstva  ukončil po vyčerpaní všetkých bodov  rokovania. 

 
 
 
 

Prednostka  MsÚ:                                                                        Primátor mesta: 
PhDr. Andrea  Mágyelová                                                           Mgr. Attila  Agócs, PhD. 
  
 
I. overovateľ:                                                                               II. overovateľ: 
Zoltán  Anderko                                                         Ladislav Flachbart                                                                               
 
 
Zapísala: Mgr. Paszkiewiczová D. 
 


